
NÃºmero 60: Disabte, 02 de Juliol de 2011

El PSM-EN rebutja les calúmnies i les insídies del PP en relació
al Servei de Dinamització Lingüística de Palma
 

Davant les calúmnies del PP sobre el Servei de Dinamització Lingüística posat en marxa per la Regidoria de Cultura de
Palma durant el mandat 2007-2011, sota la direcció de la regidora Nanda Ramon (PSM-EN), des del PSM-EN volem
manifestar el següent:

El Servei de Dinamització Lingüística impulsat per la Regidoria de Cultura durant el mandat 2007-2011 era un servei 
externalitzat: estava gestionat per entitats externes a l’Ajuntament.

En total, eren tres serveis (que ara el nou equip de govern del PP ha suprimit), els quals es varen adjudicar segons els
processos que marca la llei, a través de concursos públics. Aquest serveis són:

1.    Dinamització territorial (3 dinamitzadors):.

2.    Dinamització escolar (2 dinamitzadors):

3.    Dinamització intercultural (2 dinamitzadors):

Els tècnics municipals els varen adjudicar els serveis 1 i 3 a l’OCB i el 2 a Joves de Mallorca per la Llengua. El procés
d’adjudicació es va fer de manera pública i transparent, i va ser desenvolupat per tècnics i funcionaris de
l’Ajuntament de Palma (no per polítics).

D’altra banda, el procés de selecció del personal es va fer atenent a criteris objectius (que les persones contractades
complissin els requisits exigits), sense directrius polítiques. Es va fer a càrrec de les entitats adjudicatàries del servei.
L’Ajuntament no hi va participar en aquests processos de selecció.

Els requisits exigits als dinamitzadors lingüístics eren tenir coneixements de català i haver cursat el Batxillerat.

Aquests treballadors varen desenvolupar la seva feina complint les funcions que tenien encomanades, i durant tot el
seu horari laboral. Per això és indecent, injuriós i insidiós fer qualsevol tipus d’insinuació i paral·lelisme entre els
dinamitzadors lingüístics i el cas Pícnic de presumpta corrupció, que està sent investigat judicialment i en el qual estan
implicats militants d’UM.

Les places de dinamitzadors que ara el PP ha suprimit eren 7. En total, 19 persones han treballat en algun moment com a
dinamitzadors lingüístics de l’Ajuntament de Palma al llarg del mandat 2007-2011.

En el cas d’un dinamitzador concret, en Lluís E. Apesteguia, va exercir les seves funcions des de setembre de 2009 fins a
l’abril de 2010, moment en què va abandonar la plaça de dinamitzador just després d’haver estat nomenat secretari general
dels Joves d’Esquerra Nacionalista (JEN-PSM). Apesteguia, que només va ocupar la plaça al servei municipal esmentat
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durant set mesos, ha estat candidat de l’Agrupació DEIÀ a la batlia de Deià en representació del PSM-EN, quan ja feia més
d’un any que no exercia com a dinamitzador lingüístic.

Una altra persona que participava a les llistes del PSM-IV-ExM de Palma feia feina des de feia mesos com a dinamitzador
lingüístic. És possible que alguna altra persona hagi participat en les llistes electorals del PSM-EN o de la coalició
PSM-IV-ExM, igual que uns altres també podrien haver participat en les llistes electorals d’altres formacions polítiques.
Ignoram completament si això ha estat així. Desconeixem si algun altre dels 19 dinamitzadors, a part dels dos esmentats, té
cap afiliació política. Aquest és un aspecte que pertany a l’esfera particular de cada persona i que forma part de la seva
llibertat de pensament.

El fet que el PSM-EN sigui un partit que defensa els valors de la convivència i la cohesió social i el respecte envers la cultura
i la llengua pròpies pot fer que hi hagi militants o simpatitzants que vulguin fer feina com a dinamitzadors lingüístics. Tant de
bo tots els partits compartissin aquests valors, i tots els militants i simpatitzants dels partits polítics d’aquest país estiguessin
motivats per treballar per la cohesió social i per la integració lingüística i cultural dels nouvinguts.

Les acusacions del PP, que insinua que darrere els dinamitzadors lingüístics hi podria haver un cas de corrupció
similar al cas Pícnic són calúmnies i acusacions gratuïtes, totalment falses i sense cap fonament. Només tenen com a
objectiu desviar l’atenció de les mesures antimallorquines del nou govern municipal i fer creure que “tots els polítics són
iguals”.

No només això, sinó que demostren que els valors que propugna el PP són contraris a la defensa i la promoció dels elements
comuns que ens caracteritzen com a societat, faciliten la cohesió social i permeten la convivència pacífica entre els
mallorquins de diferent origen i condició.

Finalment, aquestes acusacions del PP també demostren una altra realitat demolidora: que el PP no entén que una persona
pugui treballar per fer una societat millor i, al mateix temps, col·laborar amb un partit polític en el seu temps lliure i sense cap
ambició personal ni cap interès ocult.

Si el Partit Popular té qualque indici d’una activitat delictiva per part de l’anterior govern municipal, té l’obligació
d’informar-ne de manera immediata la Fiscalia. En cas contrari estaria perpretant una greu irresponsabilitat política
i moral.

Si, com nosaltres afirmam, el Partit Popular ha actuat de manera inconscient i ha vessat aquestes gravíssimes acusacions
sense tenir cap prova ni indici objectiu, exigim una rectificació immediata i les disculpes que mereixen els professionals
que han desenvolupat la seva meritòria tasca al Servei de Dinamització Lingüística de Palma, i als responsables
polítics que posaren en marxa una iniciativa tan pionera i necessària.
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PSM-IV-ExM proposa elegir la nova direcció d’IB3 per consens
per treure els mitjans públics del debat partidista
 

Avui, dia 1 de juliol, entra en vigor la nova llei de l’Ens Públic de Radiotelevisió de les Illes Balears (IB3), aprovada per
consens al Parlament el passat mes de desembre. Els portaveus del grup parlamentari de PSM-IniciativaVerds-Entesa, Biel
Barceló i Fina Santiago, han aprofitat l’ocasió per instar la resta de grups parlamentaris a consensuar la nova direcció de
l’Ens.

La norma indica que la cambra haurà d’elegir un Consell de Direcció (integrat per nou membres amb perfil professional,
entre els quals hi ha d’haver el director general) per una majoria de dos terços (40 diputats). Barceló ha recordat que el PP hi
va introduir una esmena segons la qual si no s’ha assolit aquesta majoria qualificada en el termini de sis mesos des de la
primera votació el Consell de Direcció podrà ser elegit per majoria absoluta (30 diputats). El portaveu del grup nacionalista i
ecosocialista ha fet una crida, especialment al PP, per “complir l’esperit de la llei, i treure els mitjans audiovisuals públics del
debat polític partidista, de manera que l’elecció del nou Consell de Direcció d’IB3 sigui elegit no ja per 40 diputats, sinó per
consens de tots els grups”. “Els mitjans públics d’aquest país són una qüestió d’estat, i han d’estar per damunt de les
disputes polítiques”, ha dit.

Barceló ha recordat que en temps de Jaume Matas (PP) IB3 va ser motiu de polèmica constant, i que els darrers temps s’ha
avançat en aconseguir que la direcció de l’Ens estigui allunyada de les lluites partidistes. “Seria un greu error que el PP fes
un simulacre de votació i deixàs passar els sis mesos que marca la llei per poder nomenar un Consell de Direcció a la seva
mida”, ha afirmat.

“Téntol” amb RTVM: integració amb IB3 

D’altra banda, Fina Santiago ha proposat al PP un “téntol” per reconsiderar la decisió de tancar RTVM amb l’argument de
l’austeritat: “l’obligació dels governants és servir l’interès general, i nosaltres pensam que tancar mitjans públics en la nostra
llengua, que actuen amb professionalitat i independència, no és la millor manera de servir l’interès general”, ha dit. La
dirigent ecosocialista ha recordat que el tancament de RTVM “suposaria enviar a més de 100 professionals qualificats a
l’atur i perjudicaria enormement el sector audiovisual privat, un sector jove i innovador, que aporta valor afegit a la nostra
economia: no és una bona mesura en temps de crisi”.

Per això Santiago ha proposat que els governs de Mallorca de les IB estudiïn la millor solució per ordenar el model
audiovisual públic del país “d’una manera que resulti satisfactòria per a l’Administració (que necessita austeritat), per al

page 3 / 14



NÃºmero 60: Disabte, 02 de Juliol de 2011

sector audiovisual privat (que necessita estabilitat i suport per part de l’Administració) i per als professionals del sector (que
són treballadors qualificats)”. Ha ofert la col·laboració del PSM-IV-ExM per consensuar aquesta solució, i ha suggerit
estudiar la integració de les estructures dels ens públics autonòmic i insulars, si és necessari amb una modificació legal que
ho permeti.

Finalment, els dirigents de la coalició nacionalista i ecosocialista han apuntat que la llei que avui entra en vigor conté
elements positius: entre altres coses, regula el suport a la indústria audiovisual, estableix el català com a llengua vehicular i
estipula que els serveis informatius han de ser elaborats per personal de la informació propis de l’Ens.
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PSM-IV-ExM denuncia el cinisme del PP, que ha apujat els sous
del gabinet de Bauzá
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha denunciat avui el "cinisme" del PP de José Ramón Bauzá, després que el nou
govern hagi apujat els sous dels membres del gabinet del president.

El BOIB d'avui publica una modificació dels llocs de treball de personal eventual del gabinet de la Presidència de les Illes
Balears (el gabinet del president Bauzá), que inclou increments del salari de cinc dels sis membres. En total, aquests
increments suposen 26.146,57 € anuals.

En concret, el cap del gabinet de premsa, que cobrava 46.283,81 €, passa a denominar-se "cap de la secretaria de
comunicació", i cobrarà 50.023 € (3.739,19 € més). Dels tres assessors tècnics, que cobraven també 46.283,81 €, n'hi ha dos
que incrementen la seva retribució. Un d'ells passa a ser "cap de l'oficina de coordinació del gabinet", canvi que suposa passar
a guanyar 52.764 € anuals (6.480,19 € més). I l'altre esdevé "cap de la secretaria de Presidència", la qual cosa implica cobrar
50.023 €.

Finalment, els dos secretaris, que tenien una retribució de 29.070 € anuals, ara cobraran 35.164 € (6.094 € més). L'únic
membre del gabinet que manté el sou és la nova figura de "cap de la secretaria d'atenció ciutadana", que continuarà cobrant
els 46.283,81 € que cobrava el seu antecessor com a "assessor tècnic".

La portaveu adjunta de PSM-IV-ExM al Parlament, Fina Santiago, considera que aquest increment de les retribucions dels
membres del gabinet de José Ramón Bauzá "demostra el cinisme del PP, que parla d'austeritat però no té cap inconvenient en
millorar els salaris de l'entorn més pròxim del president". "Això ni és austeritat, ni és consens, que era el que Bauzá va
prometre en el discurs d'investidura", conclou Santiago.
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PSM-IV-ExM critica Foment per tornar a discriminar Balears
incrementant les tarifes
 

Dia 6 de juny el Ministeri de Foment ha aprovat una pujada de les tarifes dels vols interinsulars que opera la companyia
regional Air Nostrum. La tarifa puja de 84 a 86 euros per trajecte, el 50% per als residents de les Illes Balears. La coalició
PSM-IniciativaVerds-Entesa considera que aquesta mesura torna a discriminar els ciutadans balears, i critica que s'hagi pres
just després de les passades eleccions al Parlament, als consells i als ajuntaments.

Des del PSM-IV-ExM recorden que la Conselleria de Medi Ambient i Mobilitat havia aconseguit des de gener 2009 congelar
la tarifa de vols interinsulars, sense cap tipus d’increment durant aquests darrers anys. La conselleria dirigida per Biel
Vicens, ha través de la Direcció General de Transport Aeri i Marítim, s’havia oposat sistemàticament a qualsevol pujada de
les tarifes, per ser una mesura injusta i insolidària amb els habitants de les Illes Balears que pateixen el problema de la
insularitat. No obstant això, el Ministeri de Foment immediatament després de els eleccions generals ha autoritzat aquest
increment sol·licitat per la companyia que opera els trajectes interinsulars.

Cal tenir en compte que els vols interinsulars per als residents de les Illes Balears són encara més barats (43 € per trajecte)
que quan el PP va implantar l’Obligació de Servei Públic (49,5 €/trajecte), atès que la Conselleria de Mobilitat va aconseguir
la legislatura passada una baixada de tarifes i el govern central va augmentar el descompte de resident del 33% al 50%.

No obstant això, els vols segueixen essent molt cars, més encara amb l’actual increment de 2 euros. Aquests preus no
afavoreixen el turisme entre illes i són totalment injusts per als residents no comunitaris que no es poden acollir al descompte
de resident.

El portaveu parlamentari de la coalició de nacionalistes i ecosocialistes, Biel Barceló, ha afirmat: "si aquesta és la primera
mostra del pacte Bauzá-Antich per defensar els interessos de Balears, estam ben arreglats".
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El PSM-EN certifica la baixa de Carme Garcia com a militant i
reitera al PP que no pacti amb una trànsfuga
 

El PSM-Entesa Nacionalista ha enviat una notificació al secretari de l'Ajuntament d'Alcúdia per certificar que la regidora
trànsfuga Carme Garcia ja no és militant del partit, i per tant desautoritzar la constitució del grup municipal del
PSM-IniciativaVerds al consistori alcudienc mentre Garcia no renunciï al càrrec.

Així mateix, els nacionalistes han enviat una còpia d'aquesta notificació a la regidora, perquè li quedi constància de manera
oficial que la formació va acceptar la seva renúncia com a militant. Carme Garcia va presentar la seva baixa com a afiliada
del PSM-EN el passat dia 7 de juny (el dia que va comunicar la seva decisió personal de pactar amb el PP en contra del criteri
majoritari de l'agrupació local), i el partit li va acceptar immediatament. El passat dissabte dia 18 el Consell de Direcció
Política del PSM-EN va donar compte de la baixa de Garcia.

La portaveu de l'agrupació del PSM-EN d'Alcúdia i número 3 de la llista del PSM-IniciativaVerds a l'Ajuntament alcudienc,
Ona Borràs, ha afirmat que "Carme Garcia ja no representa al PSM-EN d'Alcúdia, i tant les institucions democràtiques com
els partits polítics del poble han d'actuar en conseqüència. No es pot permetre que una trànsfuga utilitzi el nom del PSM-EN.
I si el PP manté a Carme Garcia dins l'equip de govern estarà incomplint el pacte antitransfuguisme". Borràs ha explicat que
"per complir la voluntat democràtica dels alcudiencs i les alcudienques, el que ha de fer Carme Garcia és renunciar a l'acta de
regidora".
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El PSM-EN de Llucmajor critica el PP per impedir la
participació ciutadana als plenaris municipals
 

La portaveu del PSM-Entesa Nacionalista a l'Ajuntament de Llucmajor, Joana Lluïsa Mascaró, ha criticat que la majoria de
govern del PP al consistori llucmajorer hagi fixat avui l'horari dels plenaris a les 12.00h del migdia (se celebraran amb
periodicitat mensual, i sempre seran en dimecres). Mascaró denuncia que aquesta decisió dels conservadors, que tenen
majoria absoluta l'Ajuntament, dificultarà la participació ciutadana als plenaris, ja que al migdia la majoria de la gent que té
una ocupació laboral no podrà assistir-hi.

La portaveu nacionalista ha recordat que durant la passada campanya electoral el PP de Llucmajor va incidir molt en la
necessitat de millorar els mecanismes de participació ciutadana per tal d'escoltar i tenir en compte la veu dels veïnats i de les
entitats i associacions del poble. Joana Lluïsa Mascaró ha posat de manifest que ara aquest discurs entra en contradicció amb
les decisions dels conservadors: "si realment voleu fomentar la participació ciutadana i donar dret a les associacions a
intervenir, les sessions plenàries haurien de ser els horabaixes-vespres. Vàreu dir que tendíeu les portes obertes d’aquesta
sala, però els dimecres a les 12 poca gent podrà participar, i allò de “portes obertes” només servirà perquè entre una mica
d’aire", ha dit en el plenari.

D'altra banda, Mascaró ha criticat l'augment de les dedicacions dels regidors del PP (que passen de 10 a 12), fet que "no ens
sembla que s’avengui gaire amb el discurs d’austeritat que heu fet, ni amb el programa electoral del PP. Amb 12 persones
(tots els membres del PP) a sou i 5 assessors ens sembla que és enganar els ciutadans: omplir-se la boca d’austeritat, però
llavors no practicar-la", ha dit la portaveu del PSM-EN.

Mascaró també ha anunciat que el grup municipal nacionalista renuncia a la dedicació parcial (el sou de portaveu), perquè
entén que en situació de crisi l'Ajuntament pot dedicar aquests doblers a atendre altres prioritats.
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‘Bilingüisme unidireccional (classe pràctica)’
 

Ja sé que el curs escolar ha acabat i que ve l'estiu i jo hauria de deixar segons quines cabòries monotemàtiques, però què
voleu que us digui; m'he passejat una mica, poc, per les festes de Sant Marçal, que són les patronals del meu municipi,
Marratxí, una cosa mala d'entendre per als no iniciats, el municipi, i de passada podria dir igualment que també són males
d'entendre algunes coses que hi passen. Però al cap i a la fi són unes festes com les altres, fins i tot amb una mica de pedigrí
secular i nostrat, amb romeria ancestral en la qual comprar siurells per als infants i alfabegueres per als moscards. Unes festes
amb ofici major i també amb el pregó corresponent, encara que es pot dir que el pregó és novell: només fa trenta-tres anys
que es fa.

Idò com els deia, em passejava per les festes i diversos amics es feren topadissos per donar-me amb presses i irritació la
notícia. Ja podeu endevinar, pel to que pren aquest escrit i pels rosts per on anaven els anteriors, que la nova que m'havien de
donar no era gaire bona. I com que els meus amics mereixen un respecte i la seva veu dissident, que sigui escoltada, ara
passaré comptes amb ells i us transmetré allò que em digueren.

Sí, feien referència al pregó, que per primera vegada en tota la curta història, s'havia pronunciat en castellà. Ja saben vostès
quins vents lingüístics bufen per devers Marratxí i qui és el dimoni que els venta i els fa prendre segons quines turbulències.
Però la cosa més greu l'hem de trobar en la publicació del llibret i remetre'ns al de l'any passat, també. El pregoner en aquella
ocasió va ser en Gaspar Valero, persona de brillant oratòria. La meva sorpresa va ser que el pregó, pronunciat en català per
l'historiador, va ser repartit, en la versió impresa, en bilingüe. Es veu que la filosofia d'aprimar no s'aplica davant certes
revelacions teològiques d'exbatles ara convertits en molt honorables presidents. I que la curtor o l'obcecació poden més que
qualsevol brinet de lògica i de seny. Voleu dir que hi ha cap persona, marratxinera o no, a qui interessi llegir un pregó d'en
Gaspar Valero que no ho pugui fer en català? O és que perquè uns siguin curtets, tothom ho ha de ser en aquesta vida? Bé,
però ara tornem al pregó d'enguany, pronunciat pel senyor Juan Perera Mezquida, que fa més de 40 anys que viu a Mallorca.
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Ja els ho he dit, el va pronunciar en castellà. La meva sorpresa va ser, però, que el pregó el varen publicar íntegrament en
castellà, tal com va ser pronunciat. I si això va passar així, degué ser per obra i gràcia del molt honorable José Ramón Bauza,
responsable directe encara d'aquestes festes patronals. I algú podrà dir: ara, dins el seu paroxisme, han cobrat un poc de seny
i, si el pregó és en castellà, el publiquen en castellà i, si és en català, ho fan (o ho faran) en català. Però no és així: el que no és
el pregó, és a dir, la nota biogràfica i alguna altra fotesa del final de la qual ara reproduesc una mostra: "Pregons de les festes
de San Marçal/ Pregones de las fiestas de Sant Marçal (sic)" (pàg. 12), es va fer en bilingüe.

Vaja, que aquesta suposada igualtat que propugna el PP d'ús de les dues llengües oficials de la nostra comunitat no és tal, sinó
que senzillament és allò que els sociolingüistes han catalogat com a bilingüisme unidireccional i que la pràctica d'aquest
bilingüisme comporta fer desaparèixer una llengua, la més feble. És a dir, allò que s'han de bilingüitzar són les produccions
fetes en la llengua pròpia del país, i dominada, en el nostre cas el català, mentre que aquelles fetes en la llengua invasora i
dominant poden mantenir-se talment. La feta del pregó és un exemple ben pràctic de bilingüisme unidireccional i també de la
idiosincràsia del PP, de les falsedats i de les demagògies que maneja. Gosaran, dogmàtics com són, aprimar les empreses
públiques que creà en Matas o la seva actuació serà com en el tema de la llengua? És a dir, faran veure que aprimen
l'Administració però, en canvi, mantindran les sangoneres de les empreses públiques?.
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‘Una bubota recorr Mallorca’
 

El PP torna recórrer a la bubota de les indemnitzacions per justificar la balearització. Nihil novum sub sole. Bauzá recollia
l'argument en el debat d'investidura, tot embullant, i enganyant, sobre els supòsits i evitant identificar els culpables de la
"inseguretat" i les seves conseqüències. 

La tesi és senzilla i antiga: si un espai es pot urbanitzar, qui gosa protegir-lo vulnera la seguretat jurídica, perjudica la creació
de riquesa i provoca indemnitzacions inassumibles. Bauzà comet nombroses incongruències en un sol paràgraf, reparem en
algunes: 

1.- La tesi suposaria haver urbanitzat Cabrera, Tagomago, Sa Dragonera, Es Trenc i molts dels espais emblemàtics de les Illes
Balears. Però Bauzà posa com a exemple de protecció la LEN,  el principal mèrit de la qual va ser precisament desclassificar
urbanitzables. Per cert, va dir que la LEN és del PP quan en realitat va ser possible perquè el PP estava en minoria... També
va alabar la LOT, que no va protegir ni un pam de terra. 

2.- El primer exemple que va possar d'indemnitzacions va ser Es Canons, apuntant que venia d'una "legislatura on vostès
governaven" (ho deia a Biel Barceló), però... si va ser gràcies al PP! En aquella urbanització, de 6.000 places a primera línia,
PSOE i UM havien arribat a un acord amb la propietat per deixar-ho en 2.000, però PSM i EU ens hi oposàrem, i la suma del
PP (llarg d'explicar), va permetre la protecció íntegra, i, finalment, per unanimitat (en la llei que protegia també el Cap des
Pinar, l'Almudaina del Port d'Andratx i prohibia l'hotel d'Alcanada -només aquesta darrera mesura fou votada en contra pel
PP-).  

3.- De Es Canons, Bauzà va parlar d'una indemnització per sentència ferma de 5 milions (en realitat, la indemnització estricta
són 3,6), enfora de la vintena que demanaven; tanmateix, en els altres casos, dóna per bona la quantia de la sol·licitud cursada
pels promotors. Si ho fa així, va fer curt en les quanties. Però, demanar, no fa preu.   

4.- Bauzà cita casos com Son Bosc o Ses Fontanelles on el PP va atorgar autoritzacions en espais naturals. Així hi podria
afegir Ses Covetes, o Llucalcari, o el cas Cretu, qui demana 20 milions de compensació per haver-lo deixat edificar amb una
llicència il·legal... Indemnitzacions potser n'hi haurà, però serà pel mal cap del PP, tot i que, de moment, ens n'hem sortit de
Ses Covetes amb zero euros.

5.- Fins i tot gosa anomenar Can Domenge. Can Domenge! I parla d'una "indemnització" de 38 milions. Però, què diu?
L'escàndol de Can Domenge (aprovat per PP i UM) està sota investigació penal per una possible estafa a l'interès general,
veurem qui paga a qui.  
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Per aclarir un poc el desgavell, Biel Barceló li va demanar si realment creia que s'havia d'haver urbanitzat tot el previst...
Però, en un lleig parlamentari sense precedents (que no puc entendre com ningú se n'ha fet ressò), Bauzà no contestà ningú en
la contrarèplica: féu una intervenció llegida, a la recerca d'un titular.  

Oferia consens i no respecta els mínims d'un diàleg parlamentari. Idò.
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